
RMX3710

Greetings from realme mobile

This guide brie�y show you how to use the phone and its important functions. 
For more and detailed information of the phone and user guidance, please 
visit: www.realme.com/eu/support.

Warning

Do not place the phone or battery near or inside heating equipment, cooking 
equipments, high pressure vessels (such as microwave ovens, induction cooker, 
electric oven, heater, pressure cooker, water heater, gas stove, etc.) to prevent 
the battery overheating which may lead to an explosion.

Back cover can’t be removed.

The original charger, data cable and battery shall be used. Unapproved 
chargers, data cables, or batteries that are not certi�ed by the manufacturer 
may result in electric shock, �re, explosion, or other hazards.
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165,65×75,98×7,89(мм)

17,07 см (6,72”)

4880мАч/18,88Втч(Min)
5000мАч/19,35Втч(Typ)

realme

Благодарим за выбор смартфона realme
В данном руководстве пользователя описаны наиболее важные функции 
смартфона.

Это может привести к перегреву и взрыву аккумулятора.

Динамик

Кнопка регулировки громкости

Фронтальная камера

Датчик приближения &
световой датчик

Кнопка питания /
Сканер отпечатков пальцев, 
интегрированный в кнопку питания

Radio Waves SpecificationsSpecification

CE SARSAR Values

0°C-35°C

RMX3710

165.65×75.98×7.89(mm) 

4880mAh/18.88Wh(Min)
5000mAh/19.35Wh(Typ)

17.07cm(6.72'')

64Megapixels+2Megapixels Rear
8Megapixels Front

Product

Main screen parameter

Dimension

Battery

Camera

Operating temperature

＜2.0 W/kg(Head)
＜2.0 W/kg(Body)
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Receiver

Volume Key

Front Camera

Power Key
/ Fingerprint Scanner

Proximity sensor & 
light sensor 

Как перенести информацию из памяти старого телефона на новый 
телефон?
Для переноса изображений, видео, музыки, контактов, сообщений, приложений и 
других данных со старого телефона на новый Вы можете воспользоваться 
функцией realme «Создать копию телефона».
1. Если на Вашем старом телефоне установлена операционная система Android, 
отсканируйте этим телефоном QR-код, приведённый ниже, и установите 
приложение «Копия телефона». Затем откройте приложение «Копия телефона» на 
старом и новом телефонах и следуйте подсказкам на экране.

2.  Для переноса данных с iPhone откройте «Копия телефона» на новом телефоне и 
следуйте подсказкам на экране для входа в свой аккаунт iCloud и синхронизации 
файлов.

https://i.clonephone.coloros.com/download

Одновременно зажмите и удерживайте кнопки питания и увеличения громкости (+) 
до появления загрузочного окна realme. 

Комплектация

В комплект входят: телефон–1 шт., зарядное устройство–1 шт., USB-кабель–1 шт., 
Руководство по безопасности–1 шт., Краткое руководство пользователя–1 шт., 
инструмент для извлечения SIM-карты–1 шт., защитный чехол–1 шт.

How to Transfer Old Mobile Content to a New Mobile
You can use realme Clone Phone to easily transfer photos, videos, music, 
contacts, messages, apps, etc from your old phone to the new one.
1. If you have an old Android phone, �rst scan the QR code below, then 
download and install Clone Phone, next open Clone Phone on both the new 
and old phones, and follow the on-screen instructions to complete the 
operation.

2. If you have an old iPhone, open Clone Phone on the new phone directly, and 
follow on-screen instructions to sign in to iCloud account and sync the �les.

https://i.clonephone.coloros.com/download
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